

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: vrijdag 26 juli 2013 11:40
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

26 juli 2013

Nieuw op de RoSa-site

Rosalind Franklin



Op donderdag 25 juni 2013 stond de google doodle in het teken van de 93ste geboortedag van de Britse chemicus Rosalind Franklin. Reden genoeg voor RoSa om haar leven en werk even opnieuw in de kijker te zetten.

Genitale verminking: stand van zaken



Vrouwelijke genitale verminking is nog steeds niet uitzonderlijk in Afrika en het Midden-Oosten, ook al is het draagvlak verkleind. In welke landen komt dit gebruik het meest voor? En wat zijn de evoluties? Nieuw rapport van Unicef.

In het nieuws

- Turkse filosoof: "Zwangere vrouwen in het openbaar zijn immoreel en lelijk" (De Morgen, 26/07/2013)
- Beroep vervrouwelijkt: "geneesheer" wordt "arts" (De Morgen, 26/07/2013)
- 'Campagne voor kortere ziekenhuisverblijven na bevalling nodig' (De Standaard, 26/07/2013)
- Belgische vrouwen doen al jaren wat Kate kan (De Standaard, 26/07/2013)
- Margaret Atwood schrijft opera (De Standaard, 26/07/2013)
- #Tampongate: le Texas, l'avortement et une paire de tampons (La Libre Belgique, 26/07/2013)
- Bernadette Lafont est décédée (La Libre Belgique, 26/07/2013)
- Mort de Bernadette Lafont: «Une énorme perte pour notre cinéma» (Libération, 26/07/2013)
- La comédienne Bernadette Lafont est morte (Le Monde, 26/07/2013)
- Le débat sur les violences sexuelles agite la société indienne (Le Monde, 26/07/2013)
- North Carolina passes forced-sterilisation payouts (BBC News, 26/07/2013)
- N.C. abortion bill passes Senate, heads to governor (CNN, 26/07/2013)
- Virginia Johnson, pioneering sex researcher of Masters and Johnson, dies (CNN, 26/07/2013)
- Access to abortion dwindling in rural British Columbia (The Globe and Mail, 26/07/2013)
- "Riziv buigt zich al over korter verblijf kraamafdeling" (De Morgen, 25/07/2013)
- Femen-militant in elkaar geslagen: "Pure intimidatie" (De Morgen, 25/07/2013)
- 1.867 holebi-huwelijken in 2012 (De Morgen, 25/07/2013)
- Totale chaos op homoparade in Montenegro (De Morgen, 25/07/2013)
- 'Ook begeleiding jonge moeder kost geld' (De Standaard, 25/07/2013)
- Jane Austen promoot leesgenot op Britse pond (Knack, 25/07/2013)
- Dubbelexpo over eerste Vlaamse homoseksuele auteur Georges Eekhoud (Knack, 25/07/2013)

- Thais parlement overweegt homohuwelijk (De Wereld Morgen, 25/07/2013)
- Franse actrice Bernadette Lafont overleden (De Redactie, 25/07/2013)
- « Blurred Lines »: et si c'était les hommes qui se dénudaient? (La Libre Belgique, 25/07/2013)
- Lafont, sacrée bonne flamme (Libération, 25/07/2013)
- Zapping : Bernadette Lafont, icône des années 60 et 70 (Libération, 25/07/2013)
- Le défenseur des droits va-t-il tailler un short à Abercrombie ? (Libération, 25/07/2013)
- Les socialistes veulent étendre l'action de groupe à la lutte contre les discriminations (Le Monde, 25/07/2013)
- Maak kennis met de Burka Avenger, het Pakistaanse nichtje van Wonder Woman (De Volkskrant, 25/07/2013)
- 'Ook Ireen Wüst kan- als biseksueel - in Sochi in de cel terecht komen' (De Volkskrant, 25/07/2013)
- Franse actrice Bernadette Lafont overleden (De Volkskrant, 25/07/2013)
- Why is family planning seldom prioritised in refugee settings? (The Guardian, 25/07/2013)
- Rape and domestic violence follow Syrian women into refugee camps (The Guardian, 25/07/2013)
- Using Wikipedia to inspire the next generation of women scientists (The Guardian, 25/07/2013)
- Burka Avenger: Pakistan's cartoon superhero battling for girls' education (The Guardian, 25/07/2013)
- No women over 50 allowed (unless it's Helen Mirren) (The Guardian, 25/07/2013)
- Six feminist alternatives to Jane Austen for a Bank of England note (The Guardian, 25/07/2013)
- Google Doodle celebrates 93rd birthday of DNA pioneer Rosalind Franklin (The Independent, 25/07/2013)
- Pakistani women use jirga to fight for rights (BBC News, 25/07/2013)
- Abercrombie & Fitch faces French inquiry over 'models' (BBC News, 25/07/2013)
- Malaysia: Call to 'prosecute actors in drag' (BBC News, 25/07/2013)
- Cpl Anne-Marie Ellement death: New probe to be held (BBC News, 25/07/2013)
- Virginia Johnson, Widely Published Collaborator in Sex Research, Dies at 88 (The New York Times, 25/07/2013)
- HPV Vaccine Not Reaching Enough Girls, C.D.C. Says (The New York Times, 25/07/2013)
- Judge temporarily bars Alabama from enforcing key provision in new abortion law (CNN, 25/07/2013)
- Amid Dubai rape claim debate, a spotlight on sex and morality laws across the Muslim world (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- Conservatives dismiss premiers' call for national inquiry into missing aboriginal women (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- Orange is the New Black: For compelling television, let the ladies take the lead (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- Pioneering sex researcher Virginia Johnson dies (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- Princess mania: Hyper-feminized marketing gains new clout (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- Empowering or in bad taste? Burka Avenger is Pakistan's newest superhero (The Globe and Mail, 25/07/2013)
- UFC to make history with two openly lesbian fighters set to face off in Seattle (The Globe and Mail, 25/07/2013)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.